

Title (en)

Combustion apparatus for dual fuel burner.

Title (de)

Verbrennungseinrichtung für einen Zweistoffbrenner.

Title (fr)

Dispositif de combustion pour brûleur à deux combustibles.

Publication

**EP 0386732 A2 19900912 (DE)**

Application

**EP 90104351 A 19900307**

Priority

CH 90489 A 19890310

Abstract (en)

The apparatus has an air supply duct (2) which is closed off by a nozzle plate (3) with first and second nozzles (9, 10), a fuel supply apparatus (4) which is guided through the supply duct (3), a flame pipe (5) which is arranged at a distance in front of the nozzle plate (3) so that a flue gas recirculation opening (6) is formed, the cross- section of which is adjustable, and a pipe (7) which is arranged at a distance in front of the nozzle plate (3) and surrounds the second nozzles (10) of the inner nozzle ring (12) and the mouth region of the fuel supply apparatus (4). By means of this arrangement, separate part flows, consisting of recirculated flue gas and combustion air, flow into the flame pipe (5), as a result of which flame stabilisation is brought about. Structures for flame retention can thus be omitted. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Einrichtung hat einen Luftzuführkanal (2), der von einer Düsenplatte (3) mit ersten und zweiten Düsen (9,10) abgeschlossen ist, eine Brennstoffzuführeinrichtung (4), die durch den Zuführkanal (2) geführt ist, ein Flammrohr (5), das im Abstand vor der Düsenplatte (3) angeordnet ist, so dass eine Rauchgasrezirkulationsöffnung (6) gebildet wird, deren Querschnitt verstellbar ist und ein Rohr (7), das im Abstand vor der Düsenplatte (3) angeordnet ist und die zweiten Düsen (10) des inneren Düsenkranzes (12) und den Mündungsbereich der Brennstoffzuführinrichtung (4) umschliesst. Durch diese Anordnung strömen separate, aus rezirkuliertem Rauchgas und Verbrennungsluft gebildete Teilströme in das Flammrohr (5), wodurch eine Flammenstabilisierung erreicht wird. Dadurch können Einbauten für eine Flammenhalterung entfallen.

IPC 1-7

**F23C 7/00; F23C 9/00; F23D 11/40; F23D 14/22; F23D 17/00**

IPC 8 full level

**F23C 7/00** (2006.01); **F23C 9/00** (2006.01); **F23D 11/40** (2006.01); **F23D 14/22** (2006.01); **F23D 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F23C 7/00** (2013.01); **F23C 9/006** (2013.01); **F23D 11/40** (2013.01); **F23D 14/22** (2013.01); **F23D 17/002** (2013.01)

Cited by

EP0751351A1; EP0809070A1; EP1279895A1; AT406795B; FR2800844A1; EP0757205A3; DE4113412A1; DE4113412C2; EP0978685A1; FR2782150A1; CN105698174A; EP3734154A1; IT201900006424A1; IT202100023477A1; EP4008955A1; WO2022117345A1; EP4008955B1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0386732 A2 19900912; EP 0386732 A3 19910515; EP 0386732 B1 19940831**; AT E110837 T1 19940915; CH 678100 A5 19910731; DE 59006932 D1 19941006

DOCDB simple family (application)

**EP 90104351 A 19900307**; AT 90104351 T 19900307; CH 90489 A 19890310; DE 59006932 T 19900307